
 

Vragen vooraf aan de raadscommissie – schriftelijke beantwoording door het college 

gewenst: 

1. Wanneer is het zonnepark gereed?  
Wat is de realistische verwachting dat het zonnepark “af” is? En op welke datum 
is het zonnepark aangesloten op het energienet en wanneer volledig 
operationeel?  
 

2. Status van (eerdere) toezeggingen van het college 

Vooruitlopend op de antwoorden op de schriftelijke vragen van de VVD over 

toezeggingen (van 21-2-2025): kan het college aangeven welke toezeggingen met 

betrekking tot zonneweides zijn gedaan en wat de status daarvan is? Zijn alle 

toezeggingen en/of beleidsafspraken nagekomen? Hoe zit het met de 

beoordelingscommissie en de beoordelingen? 

Indien toezeggingen of afspraken niet of slechts gedeeltelijk zijn nagekomen, wat zijn 

daarvoor de redenen?  

 

3. Toezegging “Geen draagvlak? Geen zonneweide!” 

Hoe duidt het college de afspraak met de inwoners “Geen draagvlak? Geen 

zonneweide!”? Is dit formeel beleid? Is dit een formele toezegging aan inwoners? 

Indien dit géén formeel beleid betreft, welke praktische betekenis heeft deze uitspraak 

dan in de besluitvorming? En hoe kunnen de inwoners dit weten?  

 

4. NISP en de Voerendaalse standaard 

Welke elementen heeft de Voerendaalse standaard? En welke elementen vallen weg?  

Hoe belangrijk was NISP in de Voerendaalse standaard? Er is gesteld dat zonneweides 

aan de hoogste kwaliteitseisen moeten voldoen en NISP is daar het fundament van. 

Wat blijft hiervan nu over?  

Welke versie van de NISP-normering heeft het college toen gebruikt om als norm 

voor te stellen aan de raad?  

Hoe heeft het college geborgd dat de inhoud van de NISP-norm geïmplementeerd is in 

de voorliggende zonneweide? Is er een document waarin de normen van NISP voor 

deze zonneweide zijn gescoord? Is er gekeken naar een vergelijkbare normering?  

Concluderend is de vraag of deze over een vergelijkbare norm in dit project geheel 

buiten beschouwing wordt gelaten? En vindt er wel een vorm toetsing aan deze of 

vergelijkbare standaard plaats? Zoja, kunnen wij daar de documentatie van krijgen?  

 

5. Effect op lokale zonnepaneelbezitters en huiseigenaren 

Betekent de aanleg van het zonnepark dat inwoners die – aangemoedigd door 

landelijke en lokale overheid – zonnepanelen op hun daken hebben geplaatst, mogelijk 

eerder geconfronteerd worden met beperkingen of kosten vanwege netcongestie of 

veranderingen in teruglevering (“teveel terugleveren”)? Zo ja, hoe wordt dit 

meegenomen in de belangenafweging? En wat is de potentiële impact op de 

energievoorziening van huiseigenaren die op hetzelfde deel van het net zijn 

aangesloten?  

 



 

6. Rechtspositie en aanbesteding van de aanvrager 

Bestaat de oorspronkelijke aanvrager van het project op dit moment nog als 

aanvrager? Het college heeft bepaald dat op volgorde van binnenkomst aanvragen 

behandeld zullen worden. Nu de aanvrager weg is, is dan niet automatisch de 

volgende aanvrager aan de beurt?  

En hoe verhoudt deze aanvraag zich tot het vigerende inkoop- en aanbestedingsbeleid 

van de gemeente Voerendaal? Hoe heeft het “aanbestedingstraject” eigenlijk 

plaatsgevonden? Wanneer is wat gepubliceerd en hoe is geselecteerd (op volgorde van 

aanmelding)? Hoe voldoet dit aan het Voerendaalse inkoop-/aanbestedingsbeleid? Had 

er geen tender uitgeschreven moeten worden? Is er besloten om af te wijken van het 

vigerende inkoop-/aanbestedingsbeleid en kunnen wij die besluiten krijgen?  
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